



**NEW BRUNSWICK  
REGULATION 2008-50**

under the

**BOILER AND PRESSURE VESSEL ACT  
(O.C. 2008-165)**

*Filed April 21, 2008*

**1** *Section 201 of New Brunswick Regulation 84-174 under the Boiler and Pressure Vessel Act is amended by repealing the definition “CSA CAN3-N285.1” and substituting the following:*

“CSA N285.0” means the CSA N285.0 standard prescribed in the *Standards Regulation - Boiler and Pressure Vessel Act*;

**2** *Paragraph 401(3)(a) of the Regulation is amended by striking out “CSA CAN3-N285.1” and substituting “CSA N285.0”.*

**RÈGLEMENT DU  
NOUVEAU-BRUNSWICK 2008-50**

établi en vertu de la

**LOI SUR LES CHAUDIÈRES ET  
APPAREILS À PRESSION  
(D.C. 2008-165)**

*Déposé le 21 avril 2008*

**1** *L'article 201 du Règlement du Nouveau-Brunswick 84-174 établi en vertu de la Loi sur les chaudières et appareils à pression est modifié par l'abrogation de la définition « ACNOR CAN3-N285.1 » et son remplacement par ce qui suit :*

« ACNOR N285.0 » désigne la norme N285.0 prescrite dans le *Règlement sur les normes - Loi sur les chaudières et appareils à pression*;

**2** *L'alinéa 401(3)a du Règlement est modifié par la suppression de « CSA CAN3-N285.1 » et son remplacement par « ACNOR N285.0 ».*